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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

 
Z A P I S N I K 

29. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  7. 6. 2018 ob 18. uri, 
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, mag. Marija Horvat, Anton Horvat, Darja Hodnik, Dušan Utroša, mag. Roman 
Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
 
Odsotnost so opravičili: Matej Kranjec, Dominik Horvat in Ivan Rajtar. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Milena Antolin, Stanko Lebar - občinska uprava in Aleksandra Ribarič – preds. NO.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 12 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 

je pod 

Ad/2 
predlagal naslednji  
  
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 28. redne seje, 1. izredne seje in 2. izredne seje  Občinskega sveta Občine 

Črenšovci, 
4. Obravnava in sprejem predloga zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2017, 
5. Obravnava Dokončnega poročila nadzornega pregleda zaključnega računa proračuna Občine 

Črenšovci za leto 2017, 
6. Obravnava in sprejem predlogov oblikovanja oddelkov in sistematizacije delovnih mest v 

šolskem letu 2018/19 v vrtcih v Črenšovcih in na Bistrici, 
7. Imenovanje Občinske volilne komisije Občine Črenšovci, 
8. Imenovanje Posebne občinske volilne komisije Občine Črenšovci, 
9. Imenovanje Komisije za imenovanje komisije za ugotavljanje volilne pravice pripadnika romske 

skupnosti, 
10. Tekoče zadeve in 
11. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

ki je bil soglasno sprejet. 
 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 28. redne seje OS, ki je bila  18.4.2018, 1. izredne seje OS, ki je 
bila 8.5.2018 in 2. izredne seje OS, ki je bila 10.5.2018. 
 
Dušan Utroša, član OS, je imel pripombe na zapisnik 2. izredne seje in predlagal, da se na drugi strani pri njegovi 
razpravi predzadnji stavek glasi: »Nekdo bo moral za to odgovarjati, tudi za neunovčenje bančne garancije.«  Za 
tem se doda še: »Antonu Kolariču je naštel kar nekaj anomalij«. 
Nadalje je povedal, da je bil predlagatelj sklepa štev.  0320-2iz2018-1 predlagal on in da se pravilna dikcija 
sklepa glasi: »Takoj se pripravi plan sanacijskih del in sanacija finančno ovrednoti.« 
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Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 28. redne seje in 1. izredne seje v predloženi obliki. 
Z 9 glasovi za so člani OS  potrdili tudi zapisnik 2. izredne seje z dopolnitvijo pripomb svetnika Dušana Utroša.  
 
Ad/4 in Ad/5 
Aleksandra Ribarič, predsednica NO,  je  povedala, da je predmet nadzora bil zaključni račun proračuna Občine 
Črenšovci za leto 2017 in podrobno predstavila svetnikom dokončno poročilo nadzornega pregleda ter mnenja in 
priporočila, ki jih je sprejel NO. Pisno gradivo nadzora so člani OS prejeli ob sklicu te seje OS.  
 
V razpravi so sodelovali svetniki: 
- Anton Radman, ki je bil mnenja, da se sredstva ob dnevu žena tistim, ki niso predložili vsa potrebna dokazila 

ne bi smela izplačati.  
- Mag. Roman Kolenko, ki je pohvalil delo NO in ugotavljal, da nekih večjih pomanjkljivosti ni ter bil mnenja, da 

medsebojna kontrola izboljšuje delo v občinski upravi. Glede porabe sredstev za dan žena je prav, da je 
zahtevana dokumentacija za izplačilo sredstev predložena,  ne bi pa komplicirali, če je katera vas porabila 
kakšen evro več, saj je težko načrtovati do zneska točno, ne v odstopanju  ne gre za velike zneske. 

- Stanko Bohnec je prav tako pohvalil delo NO, nenavadno pa se mu zdi, da se pri izvedbi gradbenih del 
pojavljajo eni in isti izvajalci. 

- Stanko Lebar je predstavil postopek pogajanj po Zakonu o javnem naročanju. Cilj pogajanj je doseči 
najugodnejšo ceno in s tem čim bolj gospodarno porabo sredstev. 

- Anton Horvat, je povedal, da je iz poročila NO razvidno in ugotovljeno, da je izvajalec bil izbran kot 
najugodnejši kakor je izhajalo iz razpisne dokumentacije. 

- Dušan Utroša je povedal, da so zadeve glede zbiranja ponudb čudne in sumi, da gre za favoriziranje 
nekaterih, morda tudi za kartelno dogovarjanje. Že nekaj let se ugotavljajo anomalije  vendar se ne zgodi nič; 

- Miha Horvat se je nadzornemu odboru zahvalil za korektno opravljeno delo. Glede na to, da so pri vseh 
poročilih dana tudi mnenja in priporočila ga zanima ali so analizirana v smislu njihove implementacije.  

 
Po končani razpravi je župan ugotovil, da se je Občinski svet Občine Črenšovci seznanil s Poročilom o 
nadzornem pregledu zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2017 in predlagal, da se sprejme 
zaključni račun proračuna za leto 2017, ki je bil predstavljen na 28. seji OS  in ni bil sprejet iz razloga, ker ni bilo 
obravnavano poročilo NO. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-29/2018-194: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Črenšovci za leto 
2017. 
 
Milena Antolin, računovodkinja, je predstavila spremembe in dopolnitve 10. člena Odloka o proračunu Občine 
Črenšovci za leto 2018 in predlagala sprejem sklepa o potrditvi DIIP za projekt ureditve parkirišča za potrebe 
vrtca in OŠ Bistrica. Oba dokumenta sta bila posredovana svetnikom na seji OS. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa: 
SKLEP štev. 0320-29/2018-195: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Črenšovci za leto 2018. 
  
SKLEP štev. 0320-29/2018-196: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi DIIP za projekt: Ureditev parkirišča za potrebe vrtca in OŠ Bistrica. 
 
Milena Antolin, računovodkinja, je predlagala, da se del nerazporejenih sredstev v proračunu za letošnje leto 
nameni za tekoče vzdrževanje občinskih cest in del za stroške postavitve električnih polnilnic. 
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Župan je pojasnil, da so sredstva za vzdrževanje cest že izkoriščena zaradi zimske službe, saj je zaradi snega in 
mraza bilo potrebno večkratno pluženje in posipavanje cest. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, glede na to, da so na odboru za komunalo predlagali, da se del sredstev 
nameni v rezerve, če pa bo potrebno pa se prerazporedijo za vzdrževanje cest, da predlog OS podpre. 
 
Anton Horvat, član OS, je opozoril na nekatera nujna dela, npr. sanacija mostu, saj se bo začela žetev in občani 
ne bodo mogli do njiv. Prav tako je zaradi prometne varnosti potrebno pokositi bankine in grabe.  
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se pripravi rebalans proračuna in se v sklopu rebalansa odloča o 
prerazporeditvi sredstev.  Temu predlogi so se pridružili tudi nekateri svetniki. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da nesprejetje zaključnega računa na prejšnji redni seji ni bila nezaupnica  
Mileni Antolin ampak nezaupnica županu. 
 
Župan je njegovo navedbo komentiral, da se ve kdo daje županu nezaupnico, to ni posamezni svetnik. 
 
Ad/6 
Mag. Marija Horvat, članica OS in predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je povedala, da je odbor na svoji 
seji obravnaval predlog oblikovanja oddelkov in sistematizacijo delovnih mest v vrtcu na Bistrici in vrtcu v 
Črenšovcih, ki sta jih predstavili ravnateljici šol. Člani odbora predlagajo potrditev predlogov za oblikovanje 
oddelkov in sistemizacijo delovnih mest v vrtcih v šolskem letu 2018/19. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo ali je prav, da se zaradi dveh otrok lahko spremeni poslovni čas. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal,  glede na to, da je v zapisniku zasledil, da sta ravnateljici opozorili na 
prostorsko stisko, da občina prouči to problematiko. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da se v primeru utemeljene potrebe staršev  za najmanj dva otroka, 
vendar ne iz iste družine,  poslovni čas vrtca lahko spremeni, kar pomeni, da se vrtec prej odpre oziroma pozneje 
zapre, kar je prav glede na poslanstvo vrtca. Nadalje je pojasnila, da za delo in oddelke trenutno ni problema, sta 
pa opozorili na prihodnost, glede na to, da so rojstva v določenih obdobjih povečana kar posledično pomeni, da 
bo več oddelkov tudi v šoli, kjer je zdaj tudi en oddelek vrtca.  
 
Župan je bil mnenja, da v šolah, glede na število prostorov, tudi v bodoče ne bi smel biti problem organizirati 
kakšnega oddelka vrtca v šoli. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da soglaša s predlogom odbora, da se Občina Črenšovci zaveže kriti 
staršem enomesečno participacijo plačila vrtca  za  mesec avgust  2018 in ne tudi za julij. 
 
Soglasno so člani OS sprejeli naslednje sklepe. 
SKLEP štev. 0320-29/2018-197: 
Občinski  svet Občine Črenšovci potrdi predlog oblikovanja oddelkov v vrtcu na Bistrici in sicer štiri 
oddelke: 
- dva heterogena oddelka (1-3 let), 
- en heterogeni oddelek (3-5 let) in 
- en heterogeni oddelek (4-6  let). 
 
Občinski  svet Občine Črenšovci potrdi predlog oblikovanja oddelkov v vrtcu v Črenšovcih in sicer šest 
oddelkov: 
- homogeni oddelek (1-2 leti), 
- homogeni oddelek (2-3 leti), 
- kombinirani oddelek (1-4 let), 
- kombinirani oddelek (2-5 let), 



4 

 

- homogeni oddelek (4-5 let) in 
- homogeni oddelek (5-6 let).  
 
SKLEP štev. 0320-29/2018-198: 
V vrtcih na Bistrici in v Črenšovcih se lahko od 1. 9. 2018 dalje, glede na razmere in dejansko število 
vpisanih otrok v vrtcu, upošteva fleksibilni način povečanja števila otrok v oddelku največ  za dva otroka. 
 
SKLEP štev. 0320-29/2018-199: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi predlagano sistemizacijo delovnih mest v vrtcih na Bistrici in v 
Črenšovci za šolsko leto 2018/19. 
 
SKLEP štev. 0320-29/2018-200: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da sta vrtca na Bistrici in v Črenšovcih v času od 29.8.2018 do 
31.8.2018 zaprta zaradi potreb po temeljitem čiščenju prostorov v vrtcu ter priprav na začetek šolskega 
leta 2018/19. 
 
SKLEP štev. 0320-29/2018-201: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da je najmanjše število otrok za obratovanje vrtca v času pred 
prazniki in v počitnicah najmanj 5 prijavljenih otrok v vrtcu (ne v posamezni skupini). 
 
SKLEP štev. 0320-29/2018-202: 
Občinski svet soglaša, da se poslovni čas vrtca lahko spremeni glede na utemeljeno potrebo staršev 
otrok za najmanj 2 otroka (ne iz iste družine).  
 
SKLEP štev. 0320-29/2018-203: 
Občina Črenšovci se zaveže kriti staršem, ki imajo stalno bivališče v Občini Črenšovci, za otroke 
vključene v vrtce, enomesečno participacijo plačila vrtca, ki se obračuna za  mesec avgust  2018. 
 
Ad/7 
Stanko Bohnec, član OS, je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, povedal, da 
je na podlagi javnega poziva komisija pripravila predlog za imenovanje Občinske volilne komisije, ki so ga svetniki 
dobili v gradivu. Razprave ni bilo. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-29/2018-204: 
V Občinsko volilno komisijo Občine Črenšovci se imenujejo:  
- Marija Ternar, Jagodišče 22, 9232 Črenšovci, za predsednico, 
- Ignac Horvat, Otroška 23, 9232 Črenšovci,  za namestnika predsednice, 
- Igor Kreslin, Trg Jožefa Klekla 5, 9232 Črenšovci,  za člana, 
- Drago Novak, Prekmurske čete 43, 9232 Črenšovci,  za namestnika člana,  
- Tadej Vaupotič, Za logom 30, 9232 Črenšovci,  za člana, 
- Urška Cigan, Žižki 32/a, 9232 Črenšovci,  za namestnico člana 
- Sandra Jerebic, Srednja Bistrica 70, 9232 Črenšovci,  za člana, 
- Tilen Pintarič, Za logom 34, 9232 Črenšovci,  za namestnika članice. 

Mandatna doba članov Občinske volilne komisije traja štiri leta. Ta sklep začne veljati naslednji 
dan po sprejemu in se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.  
 
Ad/8 
Stanko Bohnec, član OS, je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja,  povedal, da 
je na podlagi javnega poziva komisija pripravila predlog za imenovanje Posebne občinske volilne komisije. 
Razprave ni bilo. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-29/2018-205: 
V Posebno občinsko volilno komisijo Občine Črenšovci se imenujejo:  
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- Marija Ternar, Jagodišče 22, 9232 Črenšovci, za predsednico, 
- Ignac Horvat, Otroška 23, 9232 Črenšovci,  za namestnika predsednice, 
- Igor Kreslin, Trg Jožefa Klekla 5, 9232 Črenšovci,  za člana, 
- Drago Novak, Prekmurske čete 43, 9232 Črenšovci, za namestnika člana,  
- Sander Levačić, Prekmurske čete 140, 9232 Črenšovci, za člana, 
- Ludvik Horvat, Prekmurske čete 140, 9232 Črenšovci, za namestnika člana, 
- Sandra Jerebic, Srednja Bistrica 70, 9232 Črenšovci, za člana, 
- Tilen Pintarič, Za logom 34, 9232 Črenšovci,  za namestnika članice. 

Mandatna doba članov Posebne občinske volilne komisije traja štiri leta. Ta sklep začne veljati 
naslednji dan po sprejemu in se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.  
 
Ad/9 
Stanko Bohnec, član OS, je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, povedal, da 
je na podlagi  Zakona o evidenci volilne pravice potrebno imenovati za ugotavljanje volilne pravice romske 
skupnosti Komisijo romske skupnosti. Razprave ni bilo. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-29/2018-206: 
Občinski svet Občine Črenšovci je za ugotavljanje volilne pravice pripadnikov romske skupnosti, 
ustanovil Komisijo romske skupnost v sestavi:  
- Jožica Cigan, Žižki 32/a, 9232 Črenšovci, za predsednico, 
- Meri Horvat, Prekmurske čete 140, 9232 Črenšovci, za članico 
- Ludvik Levačič, Prekmurske čete 140, 9232 Črenšovci, za člana. 
Komisija izvršuje svoje naloge na podlagi pristojnosti, ki jih določa Zakon o evidenci volilne pravice.  
Komisija se imenuje za mandatno dobo 5 let. Ta sklep začne veljati naslednji dan po sprejemu in se 
objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.  
 
Ad/10 
Župan je članom OS predstavil koncept regijske prireditve ob državnem prazniku združitve prekmurskih 
Slovencev z matičnim narodom in s katerim se je občina prijavila na javni poziv Ministrstva za kulturo za izbor 
kulturnih projektov – obeležitve nekaterih državnih praznikov RS. Pri tem je bila uspešna in prejela 6.000,00 EUR. 
Koncept prireditev so svetniki prejeli tudi v pisni obliki na seji. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je ideja zelo dobra glede na to kar se nam dogaja v neposredni bližini. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da se sorodniki Jožefa Godine večkrat obračajo na njo z vprašanji 
kdaj se bo primerno obeležila njegova zgodovinska vloga in jo veseli, da se bo postavil doprsni kip v parku 
spominov tudi Jožefu Godini. 
 
Ad/11 
Meri Horvat, članica OS, je predlagala, da se v romskem naselju Kamenci postavi oglasna deska, ki bo služila 
obveščanju prebivalcev naselja. Nadalje je predlagala, da se izdela dodatni ključ Kulturnega centra, ki ga ima v 
upravljanju Romsko kulturno društvo Romano Pejtaušago Kamenci, ki bi ga imela ona, saj se dogaja, da center ni 
na voljo, ko bi ga potrebovali. Vprašala je tudi kako je z računalnikom v omenjenem centru. Zanimalo jo je kako 
bo v nadaljnje s konjušnico in konji in predlagala, da bi se konjušnica uredila za stanovanjske potrebe prebivalcev 
naselja. Povedala  je, da se prebivalci naselja, kljub temu, da imajo nekateri, predvsem mladi, tudi izobrazbo, ne 
morejo zaposliti. 
 
Župan je povedal, da bo oglasna deska postavljena in da je tudi računalnik že naročen. Glede ključa je pojasnil, 
da je s strani upravljavca zagotovljeno, da se ključ dobi. Projekt Roma Caravan v okviru katerega je bil izgrajen 
konjski hlev ter kupljeni konji se letos izteka. Po izteku projekta občina ne bo nosila stroškov in če v naselju ne bo 
interesa za nadaljnje delo in skrb za konje se bodo prodali. 
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Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da se je nanj obrnilo nekaj samostojnih podjetnikov z vprašanjem zakaj ne 
dobijo vreč za zbiranje embalaže tako kot gospodinjstva. Bil je opozorjen tudi na invazijo gosenic na fasadi 
mrliške vežice v Žižkih ter na potrebo po košnjo trave po vaseh in ob občinskih cestah kjer je opažena tudi 
ambrozija. 
 
Župan je povedal, da se bo vprašanje naslovilo na podjetje Saubermacher-Komunala Murska Sobota. Insektov ni 
dovoljeno uničevati s škropivi.  Za košnjo se trudimo z javnimi deli vendar je problem, ker imama trenutno le tri 
zaposlene na javnih delih.   
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo zakaj ne ustanovimo komunalnega podjetja tako nekatere druge občine, 
npr. Velika Polana. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da dvomi o smiselnosti in uporabnosti razvojnega programa, saj se 
sedanjega nismo držali. Ker na 2. izredni seji OS ni bil prisoten, se mu postavlja vprašanje kdo bo plačeval 
spuščanje vode, glede na izjave Stanka Gjerkeša Antona Kolariča, da je vzrok pregrevanja vode premajhna 
poraba. 
 
Župan je povedal, da je razvojni program za občino potreben in povabil člane OS, da se aktivno vključijo v 
njegovo pripravo. Organizirana bodo srečanja s pripravljavcem programa po delovnih področjih. Vsako 
gospodinjstvo bo prejelo obvestilo in povabljeno k predlogom za izboljšanje kvalitete življenja v občini. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da ni problem, da se dela razvojni program in še enkrat poudaril, da ga lahko 
pripravimo sami in s tem prihranimo nekaj sredstev. Sumi, da gre pri pripravljavcu dokumenta za kompenzacijo 
ali celo konflikt interesov, kar bo preveril. Potrebno je zbrati spisek želja in pripraviti tabele v lastni režiji. Tako 
delajo tudi druge občine. V tem mandatu smo uvrstili v proračune marsikaj kar ni bilo predvideno v razvojnem 
načrtu občine za obdobje 2012-17. Županu je očital, da so se zbirali tudi predlogi za pripravo projektov LAS, 
vendar je župan  sam odločil s katerim projektom se bo občina prijavila na razpis. 
 
Župan je povedal, da so imela možnost prijaviti se na razpis LAS tudi društva.    
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da je občina v času svojega obstoja sofinancirala razne agencije npr. RC 
Lendava, RRA Mura in druge, ki so pripravljale projekte, na koncu propadle, mi pa od tega nismo imeli nič. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je menil, da je razvojni program občine živa stvar, ki se lahko tudi spreminja, je pa 
vseeno dokument, ki začrta smer in prioritete v razvoju občine, v obdobju za katerega se sprejme. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da če se razvojni program sprejme, se mora tudi izpolnjevati. Sedanji 
je bil slabo narejen.  
 
Dušan Utroša, član OS, je še enkrat predlagal, da se izdelava razvojnega načrt občine nadaljuje v lastni režiji. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  21. uri. 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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